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Nr. 146 BRIEF VAN DE MINISTER PRESIDENT, MINISTER VAN ALGEMENE
ZAKEN

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 16 maart 2009

In antwoord op uw brief van 12 maart jl. ( zie bijlage) bericht ik u als volgt.
Het is voor mij niet mogelijk om te beoordelen welke fracties uit uw
Kamer over welke informatie beschikken. Ik moet er immers van uitgaan
dat alle fracties uit uw Kamer (uitsluitend) beschikken over door bewinds-
lieden (formeel) naar uw Kamer gezonden brieven, nota’s en wetsvoor-
stellen.

Nochtans ga ik er van uit dat u doelt op de stukken die onlangs in
enigerlei vorm in de media een rol hebben gehad, te weten: het rapport
van de werkgroep Gerritse en het rapport van de CEC. Deze stukken
betreffen echter ambtelijke stukken ten behoeve van intern beraad resp.
ten behoeve van beleidsvorming. Het is in beginsel niet de bedoeling
interne ambtelijke stukken te verspreiden. Ik betreur dan ook dat voor-
noemde stukken (deels) zijn uitgelekt. Het lijkt mij daarom zeer onver-
standig om het lekken van stukken als het ware te belonen met openba-
ring.

Niettemin ben ik mij bewust van het feit dat uw Kamer uitdrukkelijk
verzoekt over deze informatie te mogen beschikken. Dat brengt mij tot de
toezegging dat zodra het kabinet tot besluitvorming is gekomen en dat
aan uw Kamer meldt, het kabinet in dit geval de voornoemde stukken zal
meesturen. Daar het in beginsel niet de bedoeling is om interne ambte-
lijke stukken te verspreiden, verzoek ik u in deze zin, dat toezending van
deze stukken nu geen precedentwerking heeft voor de toekomst.

De minister president,
De minister van Algemene Zaken,
J. P Balkenende
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BIJLAGE Aan de Minister-President
Minister van Algemene Zaken

Den Haag, 12 maart 2009

Mede naar aanleiding van een verzoek daartoe van de voorzitter van de
fractie van GroenLinks (Handelingen der Kamer II, vergaderjaar 2008–
2009, nr. 58, Regeling van Werkzaamheden) heeft het Presidium heden-
ochtend tijdens zijn reguliere vergadering gesproken over de huidige
gang van zaken rond het onderlinge verkeer Kabinet-Kamer in deze
kredietcrisis.
Daarbij is vastgesteld dat er momenteel geen sprake is van een gelijk
speelveld voor alle fracties omdat sommige fracties over meer en andere
informatie vanuit het kabinet en de ministeries lijken te beschikken, dan
de andere. Dit acht het Presidium voor de Kamer als geheel een onge-
wenste situatie.
Namens het Presidium verzoek ik u dan ook deze ongelijkheid zo snel als
mogelijk op te heffen.

De Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal,
G. A Verbeet,
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